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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordföranden Kerstin Järne-

berg och ledamoten Carita Mandelin. Justering sker fredag 21 september. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 20 augusti 2012 anmäldes. 

 
§ 3 Dagens gäst: Stadsdelsdirektör Steinunn Á Håkansson  

Stadsdelsdirektör Steinunn Á Håkansson hälsades varmt välkommen till 

rådets möte. Steinunn berättade om sin vilja att ge rådet ännu större 

möjlighet att påverka förvaltningens arbete och de nämndärenden som 

faller inom rådets ansvarsområde. Vid remisser bör rådet få möjlighet att 

lämna synpunkter redan innan förvaltningen skriver sitt tjänsteutlåtande. 

Synpunkterna kan sedan antingen vävas in i förvaltningens förslag till 

remissvar eller redovisas i en bilaga till tjänsteutlåtandet. 

 

Även förvaltningens förslag till verksamhetsplan för 2013 kommer på ett 

tidigt stadium att skickas till rådet. Två representanter för båda råden 

kommer också att bjudas in att delta vid nämndens planeringsdagar om 

verksamhetsplanen den 27-28 november. 

 

Steinunn berättade också om de organisationsförändringar som nu har 

förhandlats med fackliga representanter och som kommer att träda ikraft i 

oktober. Förändringarna innebär bland annat att all socialtjänst samlas i en 

avdelning, med Per-Ove Mattsson som chef. Förskola och fritidsverksam-

het kommer att renodlas i en avdelning, dit även kultursamordnaren 

kommer att föras. Kultursamordnaren kommer dock att ha kvar samma 

arbetsuppgifter som idag, däribland hanteringen av föreningsbidrag. 

 

En ny tjänst, utvecklings- och näringslivschef, kommer att skapas och 

besättas av Thomas Kultti, nu tillförordnad chef för avdelningen för barn 

och ungdom. Thomas ska arbeta med näringslivsutveckling och 

Tyngdpunkt Farsta.  

 

Som ett led i satsningen på näringslivet har Steinunn tillsammans med 

nämndens ordförande Lars Jilmstad och företrädare för fastighetsägaren 

Atrium Ljungberg träffat Telia Sonera, områdets i särklass största 

arbetsgivare. Som ett resultat av det mötet kommer stadsdirektör Irene 

Svenonius att träffa koncernledningen för Telia Sonera. Det är angeläget att 

Telia trivs i Farsta och stannar här. Förvaltningen och Atrium strävar 

tillsammans efter att skapa väl skyltade och trygga vägar till och från 

arbetet för Telias personal, med bra belysning och underhåll av parkvägar. 

 

Rådet förmedlade några frågor från en invånare om Farsta Centrum. 

Frågorna gällde rökfria entréer till gallerian, vippskyltar som står farligt i 

vägen för synskadade och att Subways uteservering gör det mycket 
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besvärligt för rullstolsburna att passera. Rådet undrade om Steinunn har 

några direkta kontakter med Atrium Ljungberg som skulle kunna innebära 

att man får snabbare gehör för den sortens synpunkter. Steinunn lovade ta 

med sig frågorna. Samtidigt poängterade rådet att man fick mycket bra 

kontakt och ett gott intryck av de företrädare för Atrium som besökte rådet 

vid förra mötet. 

 

Rådet tackade för ett givande samtal med Steinunn. Både rådet och 

Steinunn hoppades på ett gott samarbete framöver. Rådet bad också 

förvaltningen återkomma med förslag på datum för träff med nämndens 

presidium, och även med hela nämnden. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet den 27 september 2012 

Ärende nr 1: Farsta igår, idag och imorgon – anmälan av 

medborgarförslag 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 6: Promenadväg längs Magelungen i Fagersjö – svar på 

medborgarförslag 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 7: Söderortsvisionen – svar på skrivelse från (S), (MP) och (V) 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 10: Utbyte av gungställningar på lekplatser – inriktningsbeslut  

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 16: Överenskommelser för verksamheter som drivs i kommunal 

regi – svar på remiss från kommunstyrelsen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 17: Hemsjukvård – inriktning 2015 – svar på remiss från 

kommunstyrelsen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 18: Riktlinjer för lex Sarah – svar på remiss från 

kommunstyrelsen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 19: Avfallsplan för Stockholm – svar på remiss från trafik- och 

renhållningsnämnden 

Rådet hade inga synpunkter. 

 
§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 

Den 10 september gjorde rådets arbetsgrupp – Kerstin och Ebba (Blazena hade 

förhinder) – en tillgänglighetsinventering av Edö vård- och omsorgsboende 
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som samlingslokal. Gruppen kunde konstarera att lokalerna var trevliga, 

fräscha och tillgängliga, särskilt med tanke på byggnadens ålder. Några mindre 

brister noterades på handikapptoaletten i entrén. Avdelningschef Per-Ove 

Mattsson har fört bristerna vidare till enhetschefen Bo Konstenius, som 

kommer att felanmäla och som även ska se över vilka rutiner enheten har för att 

själv kunna upptäcka brister. 

 

Rådet bestämmer vid sitt nästa möte den 15 oktober vilka två som kommer att 

representera rådet vid nämndens planeringsdagar den 27-28 november. 

 

Balanslistan (se bilaga) uppdaterades och kompletterades med följande 

punkter: 

 Tillgänglighetsinventering av samlingslokalen Café 49 i Fagersjö. 

 Inventering av skyltning vid entrén Storforsplan 36. Görs i anslutning 

till rådets nästa möte. 

 Arbetsgruppen träffar Per-Ove före planeringsdagarna 27-28 november 

och går igenom förvaltningens förslag till verksamhetsplan 2013. 

 Rådet genomför studiebesök även hos privata utförare inom 

verksamhetsområdet. 

 
§ 6 Övriga frågor  

Tillgängligheten i Farsta Centrum avhandlades under § 3. Inga övriga 

frågor förekom. 

 
§ 7 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 15 oktober 2012 kl 15.00-16.30, 

med förmöte kl 14.15. (Eventuellt inleds mötet tidigare, med anledning av 

inventeringen av skyltningen vid entrén Storforsplan 36. Detta kommer i så 

fall att framgå av kallelsen.) 

 
§ 8 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


